
Školská rada při

Gymnáziu Brno, §lovanské náměstí, příspěvkové organizaci

§ídlo: Slovanské náměstí L8§4/7, Kráíovo Pole, 612 00 Brno

lČ:005 59 016

zÁpIs
ze zasedání Školské rady
ze dne 26. června 7a24

Přítomni:

Mgr. Filip Leder, Ph.D., Mgr. Damir Solak, MUDr. Andrea Křivanová, Ph.D., Mgr. Martin Císař,

Mgr. Tereza Chladilová, RNDr, Monika Jórková a Mgr, Kristýna Urbánková, Veronika Kachlíková

OmIuveni:

MUDr. Petr Diviš, Ph.D.

Hosté:

Mgr, Dalibor Kott (ředitelGSN}

1} tjvod, určení zapisovatele a ověřovatele, schválení programu

Předseda ŠR tVgr. Martin Císař zahájil zasedání v 16:30, přivítal přítomné členy i hosta zasedání a seznámil

ŠR s programem zasedání. Proti programu zasedání nebyly vzneseny žádné námítky. Zapisovatelem byl

navržen Mgr. Damir Solak, ověřovatelkou zápisu pak Mgr. Kristýna Urbánková.

Hlasování: Pro (8}, Proti {0}, Zdrželi se {0} - Šrolská rada schváliIa program zasedání, zapisovatele

a ověřovatelku zápisu.

V úvodu zasedání zhodnotil ředitel školy končící školní rok, taktéž odprezentoval zhodnocení svého prvního

funkčního obdabí, zejména z oblasti řízení školy, prezentace školy na veřejnosti a projektů. Proběhla diskuze

k využívání pedagogických metod, byla taktéž zavedena pozice školního mqntora, který pomáhá pedagogům

rozvíjet jejich pedagogické kompetence. V průběhu posledních šesti let proběhly celkem tři inspekce České

školní inspekce, Ředitel školy taktéž shrnul postup prací při zlepšování materiálního zabezpečení školy.



Pro další období je cílem vedení školy zajištění personální stability sboru, zajištění efektivní výuky a výstavba

anglického centra.

K dotazu na kodex pracovníkalzaměstnance/žáka pan ředitel uvedl, že cílem je vytvoření kodexu, na kterém

bude panovat všeobecná shoda, právní podoba je v diskuzi.

K dotazu na změny v FK§P pan ředitel uvedl, že do 31. L2.2OZ3 mělo FKSP část společnou, která byla určena

na oslavy jubileí, pravidelná setkávání pedagogického sboru, ve zbytku mohli zaměstnancí čerpat příspěvek

do v,iše 9.500, - např. na stravování, kulturní akce či např" rehabilitace. Od 1. ].. 2024 byly zrušeny individuální

příspěvky, zůstala část společná a zaměstnanci mají možnost čerpat příspěvek na produkty spoření na stáří.

K dotazu na úspěšnost u maturitních zkoušek pan ředitel uvedl, že byli pouze tři neúspěšní žáci. Dále pan

ředitel odprezentoval trendy ve v,ývoji počtu uchazečů od roku 2010 do současnosti.

2} Projednání návrhu roupořtu na rok 2024

Ředite] školy Mgr. Dalibor Kott představil návrh rozpočtu na rok 2024. Mgr. Damir Solak se dotázal, co je

součástí položky právní a poradenské služby. Pan ředitel odpověděl, že součástí jsou poradenské služby

související například s agendamiCDPR či BOZP.

Hlasování: Pro {8}, Proti (0}, Zdrželi se {0)- Škotská rada vzala na vědomí návrhu rozpočtu školy na rok

2a24.

3} §chválenízměny školního řádu a s platností od 1. 9. 2g24.

Ředitel školy Mgr" Dalibor Kott seznámil školskou radu se změnami ve školním řádu, ktený by měl v tornto

znění platit od t. 9. 2aZ.4. Po jednání pedagogické rady došlo k drobným změnám, které pan ředitel

představíl. MUDr. Křivanová se dotázala na provoz bistra, pan ředitel odpověděl, že pro žáky l. a ll. A je

přístup do bistra zakázán z důvodu nutnosti provést omezení z tzv, ,,pamlskové vyhlášky".

Školská rada projednala nové znění školního řádu a hlasovala o jeho přijetí.

Hlasování: Pro (8), Proti (0), Zdrželi se {0) - Školst<á rada schvaluie školní řád s účinností od t.9.2a24.

Předseda ŠR poděkoval panu řediteli a přítomným členům za aktivní účast a jednání ukončitv 17:45 hod.

V Brně dn cerVna

Ověřila: Mgr. KrĚnýna
átaa

Mgr. Damir ak

a škols dy: Mgr. Martin Císař
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Školská rada při

Gymnáziu Brno, §lovanské náměstí, příspěvkové organizaci

Sídlo: §lovanské náměstí !8O4/7, Královo Pole, 612 00 Brno

lč: 005 59 016

UsNESENí

ze zasedání Školské rady
ze dne 26. června 2024

2} ŠkCIlská rada schválila nové znění školního řádu s účinností od 1, 9. 2024

V Brně dne 26. 6.2a24

Zapsal: Mgr. Damir Solak

Ověřila: Mgr.

Předseda školské rady: Mgr, Martin Císař

1} Školská rada vzala na vědomí návrh rozpočtu školy na rok2a24.



Šxop*á rada
Gymnázium Brno, §lovanské náměstí, příspěvková organizace

lČ: 005 59 016
sídlo: Slovanské náměstí 180417, Královo Pole,612 00 Brno

Zasedání dne 26. června 2a24

prezenční listina

Podpis

1 Mgr, Tereza Chladilová
--'-)

2 Mgr, Filip Leder

3 Mgr, Damir Solak

4 Mgr, Martin eísař Zl,
5 RNDr, Monika Jórková

6 Mgr. Kristýna Urbánková /Ú,tnfulrl
7 MUDr. Diviš Petr, Ph.D z omluven

8 MUDr. Křivanová Andrea, Ph.D

9 kachlíková veronika
V
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